Laval University (CAN) vs University of the Extreme South of Santa Catarina(BRA)
2025年9月25日14:00，大连2025年国际大体联足球世界杯女子组半决赛在大连市梭鱼湾足球场1号外场展开，加拿大拉瓦尔大学对阵巴西圣卡塔琳娜南部大学，开场第84分钟，加拿大队14号球员Elsa LESSARD率先进球，第90分钟，加拿大队13号球员Meredith ST-PIERRE进球。最终全场比赛结束，加拿大拉瓦尔大学2：0战胜巴西圣卡塔琳娜南部大学，加拿大拉瓦尔大学进入决赛。此役，加拿大拉瓦尔大学球员发挥出色，成功斩获2球。每一次传球都带着青春的朝气，每一次射门都充满活力，为观众献上这场足球盛宴！

At 14:00 on September 25, 2025, Women's Semi-Final of Dalian 2025 FISU University World Cup Football kicked off at Outer Field #1 of Dalian Suoyuwan Football Stadium, with Laval University (CAN) taking on University of the Extreme South of Santa Catarina (BRA). In the 84th minute of the match, Player No. 14 (Elsa LESSARD) of the Canadian team scored the first goal. In the 90th minute, Player No. 13 (Meredith ST-PIERRE) of the Canadian team scored. Laval University (CAN) defeated University of the Extreme South of Santa Catarina (BRA) 2-0, and Laval University (CAN) advanced to the final. In this match, the players of Laval University (CAN) performed brilliantly and successfully scored 2 goals. Every pass was full of youthful vigor, and every shot was energetic, presenting this football feast to the audience!
